
Gümüşhane Valiliği’nde KÖYDES Toplantısı Yapıldı

Gümüşhane’de KÖYDES İl Tahsisat Komisyonu toplantısı Vali Aydın Baruş
başkanlığında ilçe Kaymakamları ve kurul üyelerinin katılımıyla yapıldı.

Toplantıda 2024 yılında KÖYDES ödenekleriyle yapılan işleri ilçe ve sektör
bazında tek tek inceleyen Vali Baruş, Gümüşhane genelinde KÖYDES için tahsis
edilen 75 milyon 80 bin 386 TL’lik ödenekle planlanan 130 projenin son durumları
hakkında bilgi aldı.
Kentte gerçekleşen kar yağışları nedeniyle önceki yılların aksine soğuk hava
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dalgasının bu yıl erken geldiğini ve bu nedenle yüksek rakımlı köylerde
yapılacak beton imalatlı işlerin önümüzdeki yıla bırakılmasını isteyen Vali
Baruş, ayrıca zemin yapısı sağlam olan grup köy yollarında her yıl Bitümlü Sıcak
Karışım (BSK) asfalt yol yapılması talimatını verdi.
Gümüşhane’nin 315 köyündeki içme suyu, yol, sulama ve atık su istatistiklerinin
de paylaşıldığı toplantıda sarp ve engebeli arazi yapısı nedeniyle yol ağı 4 bin
90 kilometre olan İl Özel İdaresi’nin araç ve makine parkının da yeni olmasının
çok önemli olduğunu ifade eden Vali Baruş, KÖYDES projelerinin hayata
geçirilmesi sırasında karşılaşılan sorunlarla ilgili ilçe Kaymakamlarından bilgi
alarak komisyon üyesi kurum müdürlerinden bu sorunların çözülmesini istedi.
Önümüzdeki iş sezonunda zaman kaybı yaşanmaması için ilgili kurum ve
kuruluşlarla istişare ederek, Kaymakamlıklarla görüşerek asgari 100 milyon
TL’lik projelerin şimdiden hazırlanmasını isteyen Vali Baruş, “KÖYDES, özellikle
çalışma alanımız olan kırsal bölgelerin altyapısının iyileştirmesi bakımından
büyük önem taşıyor. Burada esas prensibimiz mevsim geçmeden mümkün olduğunca bu
yatırım çalışmalarını neticelendirmek ve bunları tek tek takip etmek. Başta İl
Özel İdaremizin koordinasyonu olmak üzere Kaymakamlarımızın da yakın takibiyle
inşallah bu yıl yapmış olduğumuz çalışmaların büyük kısmını neticelendirdik.
KÖYDES için bu yıl ilimize 75 milyon ödenek tahsis edildi. Bu bizim köylerimizin
altyapı çalışmalarında kullanılmak üzere önemli bir mali destek. Özellikle içme
suyu, köy yolları, kanalizasyon gibi altyapı hizmetler başta olmak üzere diğer
toplumsal ferahı arttırılacak tarımsal yatırımlar da bu anlamda önemli” diye
konuştu.
Toplantı yapılan işlerin değerlendirmesi, hızla tamamlanması için yapılması
gerekenler ve karşılıklı görüş alışverişinde bulunulmasıyla sonlandı.
Valilik Toplantı Salonunda gerçekleştirilen toplantıya Vali Yardımcısı Bahar
Kaya, ilçe kaymakamları, İl Özel İdaresi, Tarım ve Orman, Sağlık, Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği Müdürleri ve İl Özel İdaresi teknik personeli
katıldı.
HABERE YORUM
KÖYDES denilince aklımıza Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın 2005
yılında başlattığı modern köy alt yapısı hamlesi geliyor.
KÖYDES; Sayın Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın köylere verdiği değerin somut
ispatıdır.
Bu proje başlayalı  19 yıl oldu. Bize göre Gümüşhane’de köy yollarında 19 yılda
yakalanması gereken kalite ve standart yakalanamadı.
Bu bağlamda; bugün Gümüşhane Valiliği’nde yapılan KÖYDES toplatısı vesilesi ile 
Valimiz Sayın Aydın Baruş’a bir önemli hususu arz etmek istiyorum:
“Şu anda pek çok köyümüzün yolunda yaz boyu tamir edilmeyen çukurlaşmalar,
hendekler var. Bu bozulmalar dolayısıyla vatandaş köyüne gitmekte büyük zorluk
çekiyor. Bu bozulmaların ve çukurlaşmaların kış bastırmadan düzeltilmesi
gerekir. Bunun için Sayın Valimiz Aydın Baruş’un İl Özel İdaresi Genel
Sekreteri’ne vereceği “halledin” talimatı yeterlidir. Her ilçede kurulacak birer
ekip en fazla 10 gün içinde bu bozuk yoların tamiratını yapar.  Ama; ilgililer
Sayın Valimize “Ama… fakat… lakin” le başlayan mazeret belirtirlerse ve Sayın
Valimiz de bu mazeretleri kabul ederse yolların tamiratı Gümüşhane’de hiçbir
zaman bitmeyecek demektir.”
Unutmamak gerekir ki, köylü vatandaşın “Türkiye Yüzyılı” köyüne temiz ve bakımlı
bir yolla gidişiyle başlar.
Güzel günler dileğiyle.
Hasan Pir


